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Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Hende Csaba miniszterhez, mint a
Honvédelmi Minisztériumot vezető kormánytagho z

„Tényleg egy belvárosi ügyvéd dönt arról, ki lehet a Honvéd Vezérkar csoportfőnöke,
osztályvezetője?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

2010. december 20-án az Országgyűlés elfogadta a honvédelemről és a Magyar Honvédségrő l
szóló 2004. évi CV. törvény, valamint egyes törvények ezzel összefügg ő módosításáról szól ó
T/l667. számú törvényjavaslatot.

A törvényjavaslat kiegészíti a Hvt-t egy új, 101/A . §-sal, amelynek (4) bekezdése úgy szól ,
hogy a Honvéd Vezérkar csoportfőnöki, csoportfőnök-helyettesi és osztályvezető i szolgálati
beosztásba való kinevezésére javasolt személyrő l a közigazgatási államtitkár tájékoztatja a
közigazgatási minőségpolitikáért és személyzetpolitikáért felel ős miniszter által vezetett
minisztérium közigazgatási államtitkárát, aki a javasolt személlyel szemben a tájékoztatás t
követő tizenöt napon belül kifogással élhet . A kifogásolt személy nem nevezhető ki
csoportfőnöki, csoportfőnök-helyettesi, illetve osztályvezető i beosztásba .

Kérdezem Miniszter Urat, hogy milyen indokok lehetnek arra, hogy egy az elöljárói álta l
vezető beosztásra érdemesnek talált és az adott feladat ellátására megfelel ő képességekkel
rendelkező hivatásos katonáról egy kívülálló, katonai tapasztalatokkal nem rendelkez ő , a
Magyar Honvédséget nem ismerő ember döntse el, hogy az adott beosztásra alkalmas-e ?
Milyen információk alapján dönt majd a javasolt személyrő l a Közigazgatási és Igazságügy i
Minisztérium államtitkára?
Lehet, hogy mostantól kezdve már nem szakmai ismeretek azok, amelyek az els ődlegesek
ahhoz, hogy valaki a Magyar Honvédség egyik vezet ő beosztást betöltő katonája legyen ?
Hogyan magyarázza majd el a Honvéd Vezérkar vezetőinek, hogy az általuk vezető
beosztásba jelölt személy katonai szakmai ismeretei alapján lehet, hogy megfelel ő a beosztás



2

ellátására, de egyéb, konkrétan meg nem nevezett elvárásoknak, melyet egy civil fogalma z
meg vele szemben nem felel meg?
Nem érzi ezt az eljárást Ön, a Honvédelmi Minisztérium els ő számú vezetője megalázónak?

A választ írásban kérem .

Budapest, 2010 . december 22 .
Tisztelettel :

	

Dr. Vadai gnes
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